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PROTOKOLL ARBEIDSUTVALGSMØTE 

ORKidè – Nordmøre Regionråd 

      Nr. 2/2018 

 

Tid:   Fredag 2. februar 2018 kl. 1000 - 1400 

Sted:   Formannskapssalen, Kristiansund Rådhus 

Tilstede: Roger Osen, Kjell Neergaard, Birgit Eliassen, Ståle Refstie, Olaug Haugen, Knut 
Sjømæling (vara), Ole Helge Haugen – fra kl. 12 (vara) 

Forfall:  Ingrid Rangønes, Eivind Ryste  
Andre: Ellen Engdahl, administrasjon, referent 

Siv Iren Stormo Andersen, kommunalsjef helse Kristiansund 
Monika Eeg, KNN 

 
Saksliste 
 
Sak   9/18 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sak 10/18 Godkjenning av referat fra siste møte 12.01.18 
Sak 11/18 Orienteringssaker og saker fra administrasjonen 
Sak 12/18 Årsregnskap 2017  
Sak 13/18 Årsmelding 2017  
Sak 14/18 Budsjett 2018  
Sak 15/18 Deltagelse i prosjekt DMS Kristiansund  
Sak 16/18 Uttalelse om Helseplattformen og SNR  
Sak 17/18 Uttalelse om Opera- og kulturhus på Nordmøre 
Sak 18/18 Etablering av fast samferdselsgruppe i ORKidé  
Sak 19/18 Videre arbeid med Statlige arbeidsplasser  
Sak 20/18 Agenda Regionrådsmøtet 16.2.18  
Sak 21/18 Eventuelt 
 
AU-møtene forskyves fra kl. 09 til kl. 10. 
 
 
Saksfremlegg 
 
Sak 9/18 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
Sak 10/18 Godkjenning av referat fra siste møte 12.01.18 
 
Vedtak 
Referat fra AU-møte 12.01.18 godkjennes. 
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Sak 11/18 Orienteringssaker og saker fra administrasjonen 

- Informasjon om arbeidet med vekstmiljø i Campus Kristiansund 
v/Monika Eeg. Presentasjon vedlagt.   
 

- Barnevernsvakt: Barnevernet i KSU, Averøy og Gjemnes har vurdert innføring av  
barnevernsvakt. Nordmøre er for lite som følge av at en spesialisering 
nødvendiggjør ett visst antall meldinger for å få nok arbeid for å utvikle 
kompetanse og for å forsvare kostnader ift. kvalitet. Gruppen har bedt 
barnevernstjenesten forhandle fram en avtale med Molde kommune for å 
sammenligne denne med godheten i en "nordmørsløsning".  Målet er å ha en 
tjeneste oppe å gå 1.1.2019. Fylkesmannen har meldt midler til prosjektutvikling 
og drift til dette i to år. Dette vil komme alle, som slutter seg til, til gode. 
Det vil bli sendt ut invitasjon til alle nordmørskommunene når vi vet mer om 

detaljene i dette ila 1-2 mnd.  

Saker nedenfor ble diskutert fra kl. 12: 

 Grensejustering Gjemnes – konsekvenser for Nordmøre 

 24. august som seminar om videreutvikling av kommunale tjenester og 

økonomiske konsekvenser av kommunereformen – i regi av Fylkesmannen 

 
Sak 12/18 Årsregnskap 2017  
 
Foreløpig regnskap for 2017 ble oversendt fra økonomiavdelingen ved starten av møtet. Regnskapet 
viser et regnskapsmessig mindreforbruk på kr 223.195,-. Inngående balanse pr 1.1.2017 viser 
bankinnskudd kr 321.395,-.  
 
Hovedårsaken til resultatet for 2017 er mindre reise- og prosjektaktivitet enn budsjettert.  
 
Vedtak 
AU godkjenner foreløpig årsregnskap for 2017 som viser regnskapsmessig mindreforbruk på kr 
223.195,-. Endelig årsregnskap ettersendes AU så snart som mulig. AU anbefaler at årsregnskapet 
legges frem for Årsmøtet for godkjenning. Årsoverskuddet avsettes til fond som regionrådets 
egenkapital til prioriterte utredninger og prosjekter som godkjennes av AU.  
  
 
Sak 13/18 Årsmelding 2017  
 
Forslag til Årsmelding 2017 var vedlagt. 
 
Vedtak 
AU godkjenner vedlagte Årsmelding 2017 med tillegg av kommentarer i møtet. Årsmeldingen legges 
frem for Årsmøtet.  
 
 
Sak 14/18 Budsjett 2018  
 
Med utgangspunkt i budsjettet for 2017 på kr 1.477.000 og en deflator for kommunene for 2018 på 
2,6% gir det totalbudsjettet for 2018 på kr. 1.515.502,-.   
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Agdenes-modellen gir følgende kontingentfordeling for 2018: 
 

 
 
Vedtak 
AU godkjenner budsjett 2018 som viser samlet kostnadsbudsjett på kr 1.515.402 og anbefaler at 
budsjettet legges frem for Årsmøtet for godkjenning. Den enkelte kommunes kontingent for 2018 
beregnes med bakgrunn i samlet kostnadsbudsjett og bruk av Agdenes-modellen. AU anbefaler at 
forslag til kommunenes kontingent for 2018 legges frem for vedtak i Årsmøtet.   
 
 
Sak 15/18 Deltagelse i prosjekt DMS Kristiansund  
 
Vedtak 
AU anbefaler at saken legges frem for Regionrådsmøtet der kommunene inviteres til å delta i 
prosjektet DMS Kristiansund med utgangspunkt i en finansieringsmodell 30/70, dvs 30% fordelt 
mellom deltagende kommuner og 70% fordelt etter folketall.  
 
 
 
 

2017 2018

Budsjett driftskostnader Vedtatt BUD Budsjett Endring

Lønns- og sos.kostnader, fors.,tlf. 750 000            976 440      226 440    

Honorar leder 50 000              46 350        3 650-         

Kjøp adm. KNN 170 000            -               170 000-    

Kjøp regnskapstj KSU kommune 30 000              30 540        540            

Honorar revisjon 10 000              10 180        180            

Gaver/premier 15 000              15 270        270            

Reiseutgifter/konf. 100 000            101 800      1 800         

Møteutgifter 200 000            203 600      3 600         

ORKidé portalen 6 500                7 126           626            

Lokaler 13 500              14 252        752            

Markedsføring -                    -               -             

Diverse utgifter (endret Samlepost)* 30 000              101 800      71 800       

Prosjekt  (endret til Samlepost annet) 100 000            -               100 000-    

Diverse kostnader 6 108           6 108         

Bank og kortgebyr 2 000                2 036           36              

Sum Driftskostnader 1 477 000         1 515 502   38 502       

KONTINGENT 2018

Innbyggere Frie inntekter Frie innt. Utjevnings- Kontingent Kontingent

Kommune 01.01.2017 for 2018 pr innbygger faktor for 2018 for 2017 Endring

1505 Kristiansund 24 442         1 276 387 000 52 221         0,9125         577 717       561 539       16 178     

1554 Averøy 5 856           319 257 000    54 518         0,9527         144 502       141 157       3 345       

1557 Gjemnes 2 611           162 400 000    62 198         1,0869         73 505         72 377         1 128       

1560 Tingvoll 3 109           200 271 000    64 417         1,1256         90 646         88 372         2 274       

1563 Sunndal 7 126           411 506 000    57 747         1,0091         186 255       183 720       2 535       

1566 Surnadal 5 986           340 942 000    56 957         0,9953         154 317       151 219       3 098       

1567 Rindal 2 026           131 432 000    64 873         1,1336         59 489         58 720         769          

1571 Halsa 1 599           112 237 000    70 192         1,2266         50 801         49 275         1 526       

1573 Smøla 2 160           143 189 000    66 291         1,1584         64 810         62 828         1 982       

1576 Aure 3 590           250 455 000    69 765         1,2191         113 361       107 795       5 566       

SUM 58 505         3 348 076 000 619 178      1 515 402   1 477 002    38 400     

Snitt pr kommune 57 227         
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Sak 16/18 Uttalelse om Helseplattformen og SNR  
 
IKT Orkide vil utarbeide en prosjektbeskrivelse med mandat, organisering og finansiering frem til 

Rådmannsutvalget 15.2.18 og Regionrådsmøte 16.2.18. 

Vedtak 
AU anbefaler overfor Regionrådsmøtet følgende: 
 
Uttalelse SNR og Helseplattformen 

AU i ORKidé - Nordmøre Regionråd ønsker å samarbeide med Romsdal Regionråd om oppretting av 

en felles prosjektstilling for å styrke arbeidet med å få på plass Helseplattformen.  AU ber IKT ORKide 

sørge for at en slik investering/stilling gjennomføres som et ordinært investeringsprosjekt i regi av IKT 

ORKide, hvor kommunene på Nordmøre inviteres med på vanlig måte. AU i ORKide – Nordmøre 

regionråd forutsetter at IKT ORKide samarbeider med RoR IKT om en slik satsing.  

 
Sak 17/18 Uttalelse om Opera- og kulturhus på Nordmøre 
 
Vedtak 
Saken utgår. 
 
 
Sak 18/18 Etablering av fast samferdselsgruppe i ORKidé  
 
Innspill i møtet om at bredbånd må inngå i arbeidet med utbygging av infrastruktur. 
 
Vedtak 
AU mener at arbeidet med samferdsel videreføres i regi av AU som i dag. Det vises for øvrig til 
nyetablert felles samferdselsgruppe med Orkdalsregionen for å arbeide for samferdselsprosjekter av 
felles interesse.  
 
 
Sak 19/18 Videre arbeid med Statlige arbeidsplasser  
 
Vedtak 
AU tar orienteringen til etterretning og ber administrasjonen følge opp arbeidet som skissert med 
tillegg av innspill av møtet;  
 

 Etablere arbeidsgrupper for  
o Økologisk seksjon i Landbruksdirektoratet til Tingvoll  
o Utvikling av Politiets lønns- og regnskapssenter og Skatteetaten i Kristiansund 
o Bidra til vekst i forskningsmiljøene i Norsøk, NIBIO og Nofima 

med ORKide v/daglig leder, vertskommune og eventuelt aktuell statlig virksomhet og prosjekt 
Campus Kristiansund  

o Helseinnovasjonssenteret og Campus Kristiansund styres av egne prosjektorganisasjoner 
 

 Fremme overfor prosjektledelsen aktuelle større tilflyttinger eller nyetableringer som er 
interessante for Kristiansundsregionen med basis i at etablering i Kristiansundsregionen vil bidra 
til å styrke den aktuelle virksomheten basert på eksisterende kompetanse, effektive løsninger 
eller felles utviklingsmuligheter. Interessante hovedområder kan med fordel være knyttet til 
virksomhet som definert i Fremtidsanalysen for Nordmøre frå 2016: havet (petroleum/energi, 
marin sektor), helse eller bærekraft/miljø/bioøkonomi. Det er en fordel om den statlige 
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virksomheten bidrar til å styrke næringslivet i regionen, etablerte fagmiljø og/eller Campus 
Kristiansund.  

 Følgende muligheter utredes nærmere 
o Regional stat - hvilke deler som ønskes prioritert 
o Havbruksfondet – kobling hav/regnskap/økonomi/skatt 
o Petroleumsrelatert 
o Helse – ref. tidligere uttalelse 

▪ Sekretariatet til bioteknologirådet  
▪ E-helsedirektoratet  
▪ Annet 

 
 
Sak 20/18 Agenda Regionrådsmøtet 16.2.18  
 
Forslaget ble utdelt i møtet.  
 
Vedtak 
AU godkjenner saksliste for regionrådsmøte 16.2.17, hensyntatt innspill i møtet.  
 
 
Sak 21/18 Eventuelt 
 
Det ble meldt inn følgende saker: 

- Henvendelse fra Kristiansund kommune om interesse for å styrke den 
kommunale delen av samhandlingen med HMR – sak 22/18 

- Klimanettverk  - sak 23/18 
- Henvendelse fra Nordmøre Interkommunale Innkjøpssamarbeid NII – sak 24/18 

 
 
Sak 22/18 Invitasjon til å styrke den kommunale delen av samhandlingen med HMR 
 
Siv Iren orienterte om henvendelsen som er sendt regionrådene i Møre og Romsdal for å få 
tilbakemelding om det er interesse for å opprette et sekretariat for samhandlingsarbeidet. 
Henvendelsen ble utdelt i møtet og finnes her.  
 
Innspill i møtet 
- KS i Sør-Trøndelag er veldig aktiv mhp tilsvarende arbeid der, og det er ønskelig å få erfaringer  
  derfra 
- I dag deler kommunene på en praksiskonsulent, hvilke erfaringer har kommunene med dette 
- Vurdere nærmere hva kommunene vil kunne få igjen, hvilke oppgaver og hvordan arbeidet 
  organiseres  
 
Vedtak 
AU mener dette er et positivt initiativ fra Kristiansund kommune til å ta en posisjon i det viktige 
samhandlingsarbeidet mellom helseforetaket og kommunene. Regionrådet støtter at organisatorisk 
plassering av samhandlingssekretariatet i Helseinnovasjonssenteret kan være gjensidig fordelaktig.  
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Sak 23/18 Klimanettverk ORKide 
 
Følgende sak ble utdelt i møtet: 
Møre og Romsdal fylkeskommune har forespurt regionrådet om det er interesse for å etablere et 

interkommunalt klimanettverk for kompetanseheving og erfaringsdeling med utgangspunkt i ORKide-

nettverket. Det kan søkes om Klimasatsmidler kr 25.000,- pr deltagende kommune, søknadsfrist 15. 

februar 2018. Fylkeskommunen vil kunne bidra i søknadsarbeidet.  

I AU 12.1.18 presenterte Kristiansund kommune sitt arbeid med Klimaregnskap samt forslag om det 

kan være av interesse for ORKide-kommunene å delta i et klimanettverk koordinert av Kristiansund 

kommune.  

AU stilte seg positiv til initiativet og ga følgende innspill i møtet:  

- Behov for å sette klimaarbeidet i sammenheng.  
- Viktig å bruke de interkommunale samarbeid og institusjoner som vi har på Nordmøre samt å 

synliggjøre det arbeidet som har vært gjort i kommunene.  
- Tenke lokale verdikjeder. 
 

Kristiansund kommune har utarbeidet sitt første klimaregnskap for 2016 og er i oppstarten av et 

klimasamarbeid med Molde, Ålesund og fylkeskommunen om metoder og tiltaksstrategier gjennom 

prosjektet Byen som regional motor (frem til 2020).  

Et klimanettverk kan samarbeide om: 

• Etablere møtested for deling og utvikling av kunnskap og ideer innen: 
o Klima-regnskap og budsjettarbeid. 
o Felles klimaprosjekt og prosjektorganisering. 
o Felles søknader om prosjektfinansiering. 

• Aktuelle klimaprosjekt: 
o Klimavennlige innkjøp av varer og tjenester 
o Tilrettelegging for miljøvennlig transport 
o Miljøvennlige bygg 
o Miljøsertifisering 

 

Alle kommuner må ha plan og tiltak i sitt klimaarbeid, og det er positivt at Kristiansund kommune 

inviterer kommunene med i å etablere et Klimanettverk ORKide. Det foreslås at Kristiansund 

kommune og fylkeskommunen utarbeider en prosjektskisse for Klimanettverket som sendes 

kommunene. Basert på tilbakemelding fra kommunene sendes søknad om tilskudd iht 

Klimasatsmidler. Det orienteres om arbeidet på Regionrådsmøtet 16. februar.  

Vedtak 

AU støtter opp om invitasjonen fra Kristiansund kommune og anbefaler at det arbeides videre som 

skissert i saken. 
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Sak 24/18 Henvendelse fra Nordmøre Interkommunale Innkjøpssamarbeid NII 
 
Regionrådet mottok 30.01.18 henvendelse fra NII vedrørende Valg/organisering av fremtidig 
innkjøpssamarbeid for Hustadvika kommune. Henvendelsen ligger her. 
 
Vedtak 
AU ber om at NII og IKT Orkide orienterer om saken på neste møte i AU fredag 2. mars 2018. 
 
 
 
 
 
 
 
Roger Osen    Kjell Neergaard 

Leder     Nestleder 

 


